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Datum  :  16 november 2021
Onderwerp  :  Vragen t.a.v. Oordeelsvormende vergadering 

 : agendapunt 14 Bespreeknotitie huisvesting Scouting
    Aquarius Dirkshorn

Behandelaar:  Cor Quint.

De navolgende vragen leven binnen de Seniorenpartij Schagen:

 Gelet op het aantal leden wat overigens terug loopt vragen wij ons 
af waar de leden vandaan komen;

 Is gekeken naar de demografische ontwikkeling van de jeugd van 
Dirkshorn;

 Waarom is er niets vermeld over de openbare aanbesteding en/of de 
reden waarom afgeweken wordt van ons eigen vastgestelde beleid;

 Is onderzocht om de scouting(s) samen te voegen;
 In de raadsinformatiememo 20.959054 is aangegeven dat de 

wethouder een antwoord heeft op de vraag hoe om te gaan met de 
duurzame instandhouding van Scoutinggroepen. Het 
accommodatiebeleid is tot stand gekomen door destijds werd 
geconstateerd dat er voor gebouwen, velden etc niet werd 
gereserveerd. Indien zou worden besloten om akkoord te gaan met 
de bouw van deze huisvesting, zijn wij van mening dat deze onder 
het accommodatiebeleid dient te vallen. Hoe ziet de wethouder dit 
anno 2021. Verder staat in deze informatiememo dat het eventueel 
onderbrengen van de drie scoutinggroepen zou worden onderzocht. 
Hiervoor zou een gesprek worden gearrangeerd en voor de 
kadernota 2022 een antwoord komen. Betekend dit dat dit 
onderzoek niet heeft plaatsgevonden danwel op een later tijdstip 
volgt. Als dit op een later tijdstip plaats gaat vinden vragen wij ons 
waarom we dat onderzoek niet afwachten.

Met belangstelling zien wij uw antwoord tegemoet.

Namens de Seniorenpartij Schagen,

A.S. (André) Groot
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